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Thelegal approach to the element of pricein international trade contracts
Summary:
The price is an important element in the international trade contract because it
appears at first glance the legal and economic relationship that must be achieved
through the contract. If the price is also an "important element in the contract,” it
represents the contract subject to the rules of law that constitute the legal system, and
this system is a condition for the process and the continuation of the economy.

Keywords:
Price, international trade contract, law, economy, goods and services.

L’ approchejuridique del’@dément du prix dansles contrats de commer ce
inter national
Résume:

Le prix est un élément trés important du contrat commercial international, car il
montre au premier lieu la relation juridique et économique a atteindre grace au
contrat conclu. Si le prix est égaement «un éément important du contrat », il
représente le contrat soumis aux regles de droit qui constituent le systeme juridique,
ce systeme qui constitue une condition du processus et de la poursuite des relations
€conomiques.

Motsclés:
le prix, contrat de commerce international, I’ économie, marchandises.
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